
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-05-14, § 18 

 

 Tid: 14 maj 2009 kl 16.00 – 16.10 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 27 maj 2009 

  

 

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Ingvar Snees (m)  

Katharina Gratschew (m)  

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s)  

Jari Visshed (s)  

Berit Kruse (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Bo Holmberg (s)  

Margareta Malm (s)  

Gunnar Sandell (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, 

Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord 

Swedenhammar från roteln. Närvarande var även Eva Olofsson från trafikkontorets 

nämndsekretariat. 



  

 
 § 18 

Bostadsbyggandet i Stockholm – en rapport om läget i halvtid 

Dnr E2009-511-00677 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner redovisningen avseende bostadsbyggandet i 

 Stockholm. 

 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets och stadsbyggnadskontorets gemensamma tjänsteutlåtande i 

rubricerat ärende från den 23 april 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställer sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och ledamoten Ann-Margarethe Livh 

(v) enligt följande: 

 

Antalet bostäder/byggrätter i detaljplaner som vunnit laga kraft har minskat, 2005 

var antalet 5 758 och 2006 10 15 mot 4 735 år 2007 och 3 750 år 2008, vilket 

stämmer dåligt med att takten på bostadsbyggande är fortsatt hög. År 2008 

färdigställdes 5 200 bostäder i Stockholm stad vilket sägs vara den högsta 

noteringen sedan 1975, men faktum är att de flesta färdigställda bostäderna 

påbörjades under förra mandatperioden.  

 

Kombinationen med få nybyggda hyreslägenheter och omvandlingen av hyresrätter 

till bostadsrätter gör att alla de som står i bostadskön för att få en billig 

hyreslägenhet kommer att få vänta mycket länge. För många människor med låga 

inkomster kommer det inte att bli möjligt att få en lägenhet i Stockholm i 

framtiden. Detta stämmer mycket dåligt överens med målet att staden ska kunna 

erbjuda olika former av boende.  

 

Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt följande: 

 

Det finns ett stort behov av bostäder i Stockholm och det är viktigt att bostäder 

byggs. Det är dock oerhört viktigt att det sker på ett bra och genomtänkt sätt. Det 

är viktigt att stadens gröna ytor i största möjliga mån bibehålls och att exploatering 

sker på redan hårdgjord yta. Områden som t ex Bromma flygplats är utmärkt som 

ny uthållig stadsdel. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 



  

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


